



家長通告 2025-2026/243

25/26 學年家長日及書展安排

敬啟者：

第一學期的學習與考試已順利完成。為深入交流學生在學校及家庭中的表現，本校將於二零二六年一月十七日（六）及十八日（日）舉行「家長日」。當天班主任將與家長及學生進行面談，並派發成績表。現誠邀家長抽空出席，期望能加強家校溝通，有助學生在學校上的學習和成長。

現有不同的面談時段供家長選擇，確實時間稍後公布。

此外，本校特邀請書商到校舉辦書展活動，推廣閱讀文化。詳情如下：

日期：	一月十六日（五）09:00-17:30 一月十七日（六）09:00-16:30 一月十八日（日）09:00-15:00
地點：	學校錦蘭堂
書展內容：	銷售不同種類的圖書、工具書、中學補充練習、參考書籍及文具精品等。

如有查詢，請致電 2461 1555 與班主任聯絡。

此致  
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月二日

e-class 通告回條部份  
(非繳費通告)

問題 1：本人已知悉「25/26 學年家長日及書展安排」。

現選擇以下時段到校面談。（轉答問題 2）  
 惟未能出席家長日，將另行與班主任預約領取成績表。（回條結束）



**Parents Circular**

**2025-2026/243**

**Arrangements for 25/26 Parents' Day and Book Fair**

Dear Parents/Guardians,

The learning and examinations for the first term have been successfully completed. To facilitate in-depth discussion on students' performance, our school will hold the "Parents' Day" on Saturday, 17th January 2026 and Sunday, 18th January 2026. On these two days, the class teacher will conduct interviews with parents and students and distribute first term academic report. Parents are cordially invited to attend. We hope this will strengthen home-school communication and support students' learning and growth at school.

Various time slots are available for parents to select. The specific time will be confirmed soon.

Furthermore, our school has specially invited book vendors to hold a book fair on campus to promote a reading culture. Details are as follows:

Date:	Friday, 16th January 2026: 09:00 - 17:30 Saturday, 17th January 2026: 09:00 - 16:30 Sunday, 18th January 2026: 09:00 - 15:00
Book Fair Content:	Sale of various types of books, reference books, secondary school supplementary exercises, study guides, stationery, and other related items.

Should you have any Enquiries, please contact your child's class teacher via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping  
Principal

**eClass Notice Reply Section(Non-Payment)**

Question1: I hereby acknowledge that I am aware of the matter regarding "Arrangements for 25/26 Parents' Day and Book Fair"

I wish to attend the interview at school. (Please proceed to Question 2.)

I am unable to attend the Parent Day. I will arrange separately with the class teacher to collect the academic report. (End of reply slip)

Question 2: Parent/Guardian's Name (Required)

Short Answer (Proceed to Question 3)